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za posrednictwem
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Przewodniczacego Rady Miasta Marki

Arkadiusz Werelich
Radny Miasta Marki

INTERPELACJA

G

Na terenie naszego miasta funkcjonuje Program opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz
przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat, kt6ry wszedl w zycie uchwala Rady Miasta z dniem 14 marca
2012 roku. Z zalacznika do uchwaly wynikajasno, ze umowe z podmiotem odpowiedzialnym za
odlawianie bezdomnych ps6w na terenie miasta Marki podpisal Urzad Miasta Marki. Z zalacznika
wynika rowniez, ze stala wspolprace z podmiotem wybranym zgodnie z ustawa z dnia 29 stycznia 2004
roku prawo zamowien publicznych, prowadzi wydzial wlasciwy do spraw ochrony srodowiska Urzedu
Miasta Marki, a nadz6r nad realizacja programu sprawuje Burmistrz Miasta Marki.

Zgodnie z obwieszczeniem Burmistrza Miasta Marki z dnia 14 maja 2012 roku okazuje sie, ze
odlawiane z terenu miasta bezdomne psy od dnia obwieszczenia, beda umieszczane na terenie schroniska
"NOMADA", mieszczacym sie w Halinowie.
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Wyb6r wspomnianego schroniska budzi wiele zastrzezen, poniewaz jak donosza roznego rodzaju
media, w schronisku tym panuja skandaliczne warunki oraz watpliwe adopcje zwierzat.

W zwiazku z tym prosze, 0 udzielenie odpowiedzi na ponizsze pytania:

1. Jaka procedure zastosowano przy wyborze schroniska?

2. Jakie kryteria musialo spelnic schronisko? Czy byla to tylko cena, czy analizowano tez powierzchnie
C~ojc6w, dzialalnosc wolontariuszy, procent adopcji rocznie itp.?

3. Czy urzednicy UM Marki dokonali wizji lokalnej schroniska przed podpisaniem umowy?

4. Czy zapewniono w umowie ze schroniskiem, mozliwosc dostepu do danych adresowych osob, kt6re
adoptowaly zwierze odlowione na terenie Marek?

5. Czy zapewniono w umowie ze schroniskiem, mozliwosc weryfikacji danych dot. liczby adopcji,
liczby zwierzat uspionych oraz liczby zwierzat pozostajacych w schronisku po 31.12.2012 pochodzacych
z terenu Marek?

6. Czy znane sa Panu Burmistrzowi dane dot. ilosci przywozonych rocznie zwierzat do tego schroniska
ze wszystkich gmin i jak maja sie one do ilosci miejsc w schronisku?

7. Czy mane byly Panu Burmistrzowi niekorzystne opinie na temat wybranego schroniska, jakie
pojawialy sie w prasie i Internecie?

C3.Czy dostrzega Pan Burmistrz koniecznosc konsultowania wybieranego schroniska z lokalnymi
organizacjami pozarzadowymi zajmujacymi sie statutowo opieka nad zwierzetami bezdomnymi (np.
Fundacja MAJA, Zwierzaki w Potrzebie)?

Z gory dziekuje za udzielone informacje.
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